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استان فارساستان فارس
کازرون

منطقه ویژه اقتصادی کازرون 
افتتاح شد

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دفتر نماینده 
مردم شهرستان های کازرون و کوه چنار، پس از پیگیری های 
مجدانه دکتر فریدون عباسی نماینده مردم این حوزه انتخابیه 
و  سرمایه گذاران  حضور  به  کمک  اشتغالزایی،  راستای  در 
تلاش  و  کوه چنار  و  کازرون  منطقه  اقتصادی  سطح  ارتقای 
ویژه  منطقه  راه اندازی  متعدد  مشکلات  از  گره گشایی  برای 
و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون  حضور  با  کازرون،  اقتصادی 
تجارت و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های 
صنعتی ایران، صبح پنج شنبه منطقه ویژه اقتصادی کازرون، 

افتتاح شد و فعالیت خود را آغاز کرد.
مهندس محسن صالحی نیا معاون وزیر صنعت معدن و تجارت 
و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی 
ایران در آیین افتتاحیه منطقه ویژه اقتصادی کازرون، گفت: 
ایجاد این منطقه ویژه اقتصادی در راستای سیاست های دولت 
از  بهره گیری  و  محور  صادرات  واحدهای  استقرار  به منظور 
ظرفیت این واحدها به منظور ارتقای بخش تولید و صادرات 

انجام شده است.
سیاست های  مهمترین  از  یکی  افزود:  صمت  وزیر  معاون 
زیرساخت های  ایجاد  تجارت  و  معدن  صنعت  وزارتخانه 
توسعه صنعتی  و  واحدهای صنعتی  استقرار  به منظور  صنعتی 
راستا  این  در  و  است  سرمایه گذاران  از  حمایت  همچنین  و 
و   خدمات رسان  دستگاه های  نظیر  اجرایی  دستگاه های  سایر 

بانک ها نیز باید سرمایه گذاران را حمایت کنند.
معاون وزیر صنعت معدن و تجارت در ادامه بر استقرار کامل 
کازرون  اقتصادی  ویژه  منطقه  در  امکانات  و  زیرساخت ها 
تأکید کرد و گفت: در این زمینه ما نیز حمایت های لازم را 

انجام خواهیم داد.
ویژه  منطقه  این  دوم  فاز  در  امیدواریم  افزود:  صالحی نیا 
وضعیت  ارتقاء  شاهد  زیرساخت ها  توسعه  با  نیز  اقتصادی 

استقرار واحدهای صنعتی باشیم.
اجرای 15 طرح زیرساختی و عمرانی با اعتبار 400 میلیارد 

ریال برای راه اندازی منطقه ویژه اقتصادی کازرون
فتوحی مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس نیز در 
این مراسم با بیان اینکه برای ایجاد و راه اندازی منطقه ویژه 
اعتبار  با  عمرانی  و  زیرساختی  ۱۵ طرح  کازرون،  اقتصادی 
طرح  تصویب  با  گفت:  است  شده  انجام  ریال  میلیارد   ۴۰۰
جامع منطقه ویژه کازرون در دبیرخانه شورای عالی مناطق 
در  گمرک  استقرار  با  نیز  و  کشور  اقتصادی  ویژه  و  آزاد 
خردادماه امسال این منطقه به مراحل نهایی و واگذاری رسیده 

است.
او با اشاره به اراضی پیش بینی شده جنب منطقه ویژه اقتصادی 
کازرون اضافه کرد: نرخ واگذاری اراضی نیز هفته گذشته در 
هیئت مدیره سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی 
آماده  اقتصادی  ویژه  منطقه  این  و  رسید  تصویب  به  ایران 

واگذاری به متقاضیان و سرمایه گذاران است.
فتوحی در ادامه با بیان اینکه منطقه ویژه اقتصادی کازرون، 
محسوب  فارس  استان  در  اقتصادی  ویژه  منطقه  چهارمین 
این  مردم  نماینده  ویژه  تلاش های  و  پیگیری ها  از  می شود 
شهرستان در مجلس شورای اسلامی در راه اندازی این منطقه 

ویژه اقتصادی قدردانی کرد.
بزودی  گفت:  صنعتی  فازهای  توسعه  به  اشاره  با  فتوحی 
و  دائمی گمرک  ساختمان  انبارها،  ساخت  اجرایی  عملیات 
مناسبی  بستری  تا  شد  خواهد  انجام  نیز  زیرساخت ها  سایر 
و  شهرستان  استان،  محصولات  و  کالاها  صادرات  برای 
توسعه  فراهم شده و شاهد شتاب در  شهرستان های همجوار 

اقتصادی شهرستان باشیم.

 مدیر آموزش و پرورش کازرون با حضور
 در انجمن خوشنویسان این شهر مطرح کرد:

کودکان می توانند با هنر 
 خوشنویسی به خودشان 

شخصیت ببخشند
پرورش  و  آموزش  مدیر  خوشنویسی  هفته  مناسبت  به 
در  خود  آموزشی  و  پرورشی  معاونین  همراه  به  کازرون 

انجمن خوشنویسان این شهر حضور یافتند.
پرورش  و  آموزش  مدیریت  عمومی  روابط  گزارش  به 
کازرون، به مناسبت هفته خوشنویسی معاون مدیرکل و مدیر 
و  آموزشی  معاونین  همراه  به  کازرون  پرورش  و  آموزش 
پرورشی خود و به نمایندگی از جامعه فرهنگیان با حضور در 
انجمن خوشنویسان این شهر از تلاش های اساتید خوشنویسی 

تقدیر و تشکر نمودند.

ابراز  و  خوشنویسی  هفته  تبریک  با  جمشیدی  امیرحسین 
اهمیت خط خوش و زیبا، اظهار داشت: آموزش و پرورش 
و  بوده  انجمن  این  با  همکاری  هرگونه  آماده  کازرون 
برای  را  آموزشی  دوره های  خوشنویس،  اساتید  کمک  با 

فرهنگیان برگزار خواهیم نمود.
معاون مدیرکل و مدیر آموزش و پرورش کازرون با اشاره 
کودکان  گفت:  انسان،  روان  و  روح  بر  هنر  این  تأثیر  به 
می توانند با هنر خوشنویسی و داشتن خطی خوش در جامعه 
بسیار  هنر  این  که  حدی  تا  ببخشند  شخصیت  خودشان  به 
ارزشمند باعث ایجاد خلاقیت و ابتکار و ابداع ذهنی کودکان 

و نوآوری در علوم نظری و عملی در اجتماع می شود.
به  ایرانی  هنر  منحصراً  که  نستعلیق  خوشنویسی  افزود:  وی 
شمار می رود جایگاه معنوی و مناسبی در میان خانواده ها و 
از  می شود که  تقویت  زمانی  تنها  این جایگاه  و  دارد  مردم 

زمان کودکی آن را فرا گیرند.
در پایان حسام نجیبی، مسئول انجمن خوشنویسان کازرون، 
با اهدای لوح یادبود خوشنویسی و تشکر از حضور مدیر و 
معاونین آموزش و پرورش، توضیحاتی در مورد فعالیت های 
انجمن خوشنویسان ارائه داد و خواستار استفاده هرچه بیشتر 

هنر مدرسان خوشنویس شهرستان در مدارس شد.

لارستان
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان:

 در طرح اقدام ملی مسکن باید
 هر چه سریع تر از اقدامات 

نرم افزاری به سخت افزاری برسیم
 

اداره  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
حق  روزه  یک  سفر  در  لارستان،  شهرسازی  و  راه  کل 
و  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  شهری  مسکن  معاون  شناس 
راه  مدیرکل  فرد  باقری  اتفاق  به  لارستان  به  همراه  هیئت 
انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیرکل  زمانی  لارستان،  شهرسازی  و 
اسلامی فارس، دلاور معاون عمرانی فرمانداری ویژه لارستان 
و دیگر مسئولان شهرستانی از زمین های پیش بینی شده جهت 

طرح اقدام ملی مسکن بازدید کرد.
باقری فرد مدیرکل راه و شهرسازی لارستان با بیان اینکه: 
این طرح  در  دیگر  رسیده ایم که  مرحله ای  به  زمان  این  در 
نیاز است از مرحله نرم افزاری به مرحله سخت افزاری برسیم 
و اقدامات اجرایی هر چه سریع تر صورت پذیرد، افزود: کل 
متقاضیان ثبت نامی در ۶ شهر حوزه استحفاظی )لار، گراش، 
اوز، خنج، لامرد، گله دار( تاکنون ۵۱۵۹ نفر است که از این 

تعداد ۱۷۲۱ نفر نسبت به واریز وجه اقدام نموده اند.
تأمین زمین  اظهار داشت: علی رغم نگرانی مردم جهت  وی 
به این طرح، تعداد زمین واگذار شده به بنیاد مسکن ۷ قطعه 
زمین با واحد پذیری حدود ۱۲۰۰ نفر است که تاکنون ۹۲۶ 
نفر در شهر لار واریز وجه داشته اند که این آمار بیانگر این 
است ظرفیت اراضی ما بیش از متقاضیان فعلی در این شهر 

است.
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان افزود: تاکنون مأموریت ما 
در این طرح عملیاتی شده و امیدواریم بنیاد مسکن شهرها هر 
چه سریع تر نسبت به این مهم اهتمام لازم را به عمل آورند.

آمار  تشریح  به  مبسوط  صورت  به  همچنین  فرد  قری 
واریزی های وجه و میزان زمین های تأمین شده پرداخت و 
تصریح کرد: تاکنون در شهر اوز ۳۵۷ نفر واریز وجه داشته 
که در این شهر زمین های معرفی شده ظرفیت واحد پذیری 
نفر   ۲۷۴ خنج  شهرستان  در  همچنین  داراست.  را  نفر   ۴۵۰
انجام داده اند و به همین تعداد زمین مشخص  واریز وجه را 

شده است.

قیر و کارزین 
بازار در انتظارکنجد قیر و کارزین؛

 کنجدهای قیروکارزین
 دِرو می شوند

 
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان قیروکارزین گفت: برداشت 
آغاز  شهرستان  این  مزارع  از  هکتار   960 بر  بالغ  از  کنجد 

شده است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان قیروکارزین، مهدی همتی با بیان 
اینکه برداشت کنجد تا اوایل آذرماه ادامه دارد، تصریح کرد: 
و  هستند  برداشت  قابل  شهرستان  این  کنجد  مزارع  تمامی 
مزارع  این  از  محصول  تن   1100 از  بیش  می شود  پیش بینی 

به دست آید.
در  کنجد  کشت  زیر  سطح  اینکه  بیان  با  مسئول  مقام  این 
اراضی قیروکارزین نسبت به سال گذشته بیش از 159 هکتار 
افزایش داشته است، افزود: بر اساس برآوردهای کارشناسان 
افزایش 20 درصدی خواهد  تولید کنجد نسبت به سال قبل 

داشت.
به گفته وی؛ افزایش تولید دانه روغنی کنجد نسبت به سال 
کشاورزان  از  نفر   200 از  بیش  طرف  از  مؤثر  گامی  قبل 
تولید  جهش  و  سال  شعار  با  همسو  قیروکارزین  شهرستان 

قلمداد می شود.
همتی علاوه بر اشاره به سخت کوشی و استقامت کشاورزان 
شهرستان قیروکارزین در امر تولید محصولات کشاورزی، از 
رهاسازی مناسب آب سد سلمان فارسی قیروکارزین به منظور 
کشت محصولات تابستانه به عنوان دلایل عمده افزایش تولید 

نام برد.
کرد:  بیان  قیروکارزین  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
نیاز  مورد  شیمیایی  کودهای  تأمین  مناسب،  اقلیمی  شرایط 

کشاورزان و نظارت مستمر مسئولین پهنه های کشاورزی بر 
مزارع نیز تأثیر بسزایی بر افزایش سطح و تولید کنجد در این 

شهرستان داشته است.
به گفته همتی؛ برداشت کنجد در چهار مرحله درو کردن، 
می گیرد  انجام  آن  بوجاری  و  دانه  استحصال  کردن،  خرمن 
امر  در  خود  خاص  سختی های  از  کنجد  زراعت  رو  این  از 

برداشت برخوردار است.

جهرم
سرپرست اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 

شهرستان جهرم:

۱۱۷ هکتار از اراضی ملی 
شهرستان جهرم رفع تصرف شد

 
جهرم  شهرستان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  سرپرست 
ماه   ۶ در  شهرستان  این  ملی  اراضی  از  هکتار   ۱۱۷ گفت: 
بیت المال  به  و  آزاد  متصرفان  دست  از   ۹۹ سال  نخست 

بازگردانده شد.
به گزارش ایرنا مسعود طاهری قیری با بیان اینکه برای خلعید 
از این میزان اراضی ملی، ۷۲ فقره پرونده تشکیل شده است، 
قانون   ۵۶ ماده   ۱ تبصره  استناد  به  اقدام  این  داشت:  اظهار 
حفاظت و بهره برداری از جنگل ها و حراست از عرصه های 
انجام شد و متخلفان شناسایی، دستگیر و برای  منابع طبیعی 

سیر مراحل قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شدند.
برای  قضایی  دستگاه  خوب  همکاری های  به  اشاره  با  وی، 
اجرای احکام خلعید و رفع تصرف از اراضی ملی شهرستان 
جهرم، خواستار ادامه این همکاری ها شد و افزود: با هم افزایی 
آمار  کاهش  شاهد  طبیعی،  منابع  با  قضایی  مجموعه  خوب 

وقوع تخلفات در این عرصه ها هستیم.
طاهری قیری بیان کرد: حفاظت از عرصه های منابع طبیعی 
با رویکرد پیشگیرانه از اولویت های اصلی ما در منابع طبیعی 
هیچ  بدون  متصرفان  و  متخلفان  با  مورد  این  در  و  است 

اغماضی برخورد می شود.
جهرم  شهرستان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  سرپرست 
افزود: فرهنگسازی در جامعه یکی دیگر از نیازهای اساسی 
در حفظ و پایداری منابع طبیعی است که این امر با مشارکت 

رسانه های گروهی میسر می شود.

استان بوشهراستان بوشهر
فرماندار بوشهر: 

از اعضای علی البدل برای حضور 
در شورا دعوت می شود

 
فرماندار بوشهر گفت: باتوجه به صدور قرار نظارت قضایی 
برای ۶ عضو شورای اسلامی شهر بوشهر، از اعضای علی البدل 

برای حضور در شورا دعوت می شود.
عباس جمشیدی در گفت و گو با ایرنا افزود: براساس قانون 
برای کسانی که قرار نظارت قضایی صادر می شود، فرد برای 
مدت یک سال از فعالیت در شغل مورد اتهام  محروم می شود 
منع  یا  و  فرد  براعت  یا  دادرسی،  مراحل  شدن  سپری  با  و 

تعقیب این قرار لغو می شود.
شهر  اسلامی  شورای  اعضای  اساس،  براین  کرد:  بیان  وی 
بوشهر که برای آنها قرار نظارت قضایی صادر شده از فعالیت 
شورایی منع می شوند اما می توانند در کار و حرفه قبلی خود 

فعالیت کنند.
جمشیدی ادامه داد: با توجه به اینکه براساس ماده هفت قانون 
شوراها هر گاه عضوی از اعضای شورا به هر دلیلی تا ۲ ماه 
در جلسه ها شرکت نکند عضو علی البدل جایگزین فرد غایب 
اعضای  جایگزینی  شرایط   این  در  راستا  همین  در  می شود 

علی البدل شورای شهر بوشهر پیگیری می شود.
 ۶ بوشهر  شهر  شورای  اساس  براین  گفت:  بوشهر  فرماندار 
محمدی  )صدرالله  آن  از  نفر  یک  که  دارد  علی البدل  عضو 
باغملایی( فوت شده  و باید به صورت کتبی از پنج نفر دیگر 
برای حضور در شورا دعوت و آنها نیز باید نظر خود را در 

این خصوص به صورت کتبی اعلام کنند.
فضای  در  علی البدل  اعضای  از  یکی  البته  کرد:  اضافه  وی 
مجازی اعلام کرده که در شورا حضور نمی یابد و این اقدام 
قابل قبول نیست و باید به صورت کتبی به  فرمانداری اعلام 

شود.
فرماندار بوشهر یادآور شد: در این شرایط حتی اگر سه نفر 
در شورا  برای حضور  را  موافقت خود  علی البدل  اعضای  از 
شهر  شورای  مانده،  باقی  اصلی  عضو  نفر  سه  با  کنند  اعلام 
از  نفر  چهار  اگر  اساس  براین  می کند  پیدا  رسمیت  بوشهر 
اعضای شورا به یک موضوع رأی دهند آن موضوع قانونی 

و قابل اجرا است. 

البدل  اعضای  اگر  این صورت  اما در غیر  جمشیدی گفت: 
برای حضور در شورا اعلام آمادگی کنند  نفر  از سه  کمتر 
قرار  انحلال  باشند شورا در مسیر  نفر  پنج  از  اعضا کمتر  و 

می گیرد.

دشتستان
نماینده دشتستان:

  تسهیل صادرات خرما کمک
 به اقتصاد کشور است

 
نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی گفت: در 
روبرو  زیادی  با مشکلات  نفت  برای صادرات  شرایطی که 
هستیم، تسهیل در صادرات خرما می تواند بخشی از مشکلات 

اقتصادی کشور و بویژه نخلداران را برطرف کند.
نماینده  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی، ابراهیم رضایی روز 
انقلابیون شهر وحدتیه و بخش  جمعه در نشست های مجمع 
بوشکان اظهار داشت:  صادرکنندگان خرما در یک سال اخیر 
مشکل زیادی برای صادرات داشتند و این موضوع باعث شد 

تا قیمت این محصول پایین بیاید.
وی ادامه داد: همچنین صادر نشدن خرما باعث تضعیف بازار 

و ضرر اصلی نصیب کشاورز شد.
 نماینده دشتستان به پیگیری های صورت گرفته برای تسهیل 
با  متعددی  نشست های  گفت:  و  کرد  اشاره  خرما  صادرات 
و   کشاورزی  جهاد  خارجه،  امور  وزارتخانه های  مسئولان 
برگزار  بهبود وضعیت خرما  برای  تجارت  معدن و  صنعت، 

شد که امیدواریم نتایج خوبی به دنبال داشته باشد.
رضایی یادآور شد: خرما و دیگر محصولات کشاورزی در 

این شرایط سخت می تواند راهگشای اقتصاد کشور باشد.
درباره  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشتستان  مردم  نماینده 
نفت نرگسی گفت: مسئولان مجموعه نفت نرگسی وحدتیه 
پاسخگو  منطقه  مردم  بحق  خواسته های  به  نسبت  دشتستان 

باشند.

دیلم 

آموزش حضوری در مدرسه های 
دیلم تعطیل شد

 
بوشهر  استان  دیلم  پرورش  و  آموزش  اداره  عمومی  روابط 
در اطلاعیه ای اعلام کرد: بنا به مصوبه ستاد استانی مقابله با 
برای  شهرستان  این  مدرسه های  در  مجازی  آموزش  کرونا، 

یک هفته دیگر تمدید شد.
آموزش های  تمام  اطلاعیه  این  براساس  ایرنا،  گزارش  به 
هفته  ابتدای  از  برنامه  فوق  و  تقویتی  کلاس های  رسمی، 
این شهرستان  در  هفته  مدت یک  به  بعدی  اطلاع  تا  جاری 

تعطیل است.
کادر  فعالیت  و  حضور  نحوه  است:  آمده  اطلاعیه  این  در 
اداری و آموزشی در این مدت به تشخیص مدیران مدارس 
به نحوی که هیچ واحد آموزشی تعطیل نباشد خواهد بود  و  

آموزش های مجازی در همه مدارس برقرار است.
افزایشی  به روند  باتوجه  استان بوشهر  با کرونا  ستاد مبارزه 
شیوع ویروس کرونا، محدودیت ها را برای هفته دوم تمدید 
کرده است.شهرستان دیلم در وضعیت قرمز کرونا در استان 

بوشهر قرار دارد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
نماینده مردم شرق هرمزگان در مجلس شورای 

اسلامی خبر داد؛

تخصیص اعتبار برای بهسازی 
راه های ارتباطی منطقه توکهور 

وهشتبندی

   
از  اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان  شرق  مردم  نماینده 
منطقه  ارتباطی  راه  بهسازی  و  ترمیم  برای  اعتبار  تخصیص 

توکهور وهشتبندی به میناب خبر داد.
خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  خبرنگار  گزارش  به 
شرق  مردم  نماینده  رئیسی،  حسین  هرمزگان،  از  جوان 
و  ترمیم  برای  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان 
بهسازی راه ارتباطی منطقه توکهور وهشتبندی به شهرستان 
میناب مبلغ ۱۵ میلیارد تومان اعتبار از محل اعتبارات ملی و 

تملک دارایی استان مصوب شد.
به  وهشتبندی  توکهور  منطقه  ارتباطی  راه  افزود:  رئیسی 
شهرستان میناب که از نقاط حادثه خیز استان هرمزگان هست 
و به محض تخصیص عملیات بهسازی این مسیر انجام می شود.

استان خوزستاناستان خوزستان

اهواز
مدیر آموزش و پرورش ناحیه ۴ اهواز:

هوشمند سازی بیش از یک هزار 
کلاس در مدارس اهواز

اهواز گفت: ۱۵۰ مدرسه  ناحیه ۴  مدیر آموزش و پرورش 
و تعداد یک هزار و ۵۴ کلاس درس در مدارس این ناحیه 

مجهز به شبکه هوشمند هستند.
به گزارش گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از اهواز، 
با  اهواز   ۴ ناحیه  پرورش  و  آموزش  مدیر  معتوکی  یاسین 
اشاره به اینکه آموزش رسمی کشور در شرایط خاص کرونا 
مهم  اقدامات  از  گفت:  می گیرد،  صورت  مجازی  شکل  به 
مقاطع  کلیه  در  آموزشی  محتوای  تولید  پرورش  و  آموزش 
این زمینه  معلمان و مربیان است که در  با کمک  تحصیلی 
ناحیه ۴ اهواز با تولید بیش از ۵۰۰ محتوای آموزشی جهت 
شده  بارگذاری  شاد  بستر  در  آموزگاران  و  دبیران  استفاده 

است.

دزفول
رئیس اداره میراث فرهنگی دزفول خبر داد؛

 احیا و مرمت بنا های تاریخی 
در دزفول

رئیس اداره میراث فرهنگی دزفول گفت: برای احیا و مرمت 
می کنند،  زندگی  آنها  در  بنا  مالکان  که  تاریخی  بناهای 

آمادگی داریم.
به گزارش گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از اهواز، 
مالکان  گفت:  دزفول  فرهنگی  میراث  اداره  رئیس  چناری 
بناهای تاریخی که در آنها زندگی می کنند باید سعی کنند 
که از این بناها مراقبت نمایند، چون این بناها از نیاکان ما به 

یادگار مانده و ما در مقابل این بناها مسئول هستیم.
او افزود: اداره میراث فرهنگی و گردشگری دزفول آمادگی 
دارد در احیا و مرمت این بناها همکاری نمایند تا این بناهای 

قدیمی حفظ شوند.
خود  تاریخی  بناهای  به  نسبت  مردم  داد:  ادامه  چناری 
هستند  ارزشمند  با  بسیار  تاریخی  بناهای  این  باشند،  دلسوز 
و هویت همه ما و شهرستان دزفول را معرفی می نمایند؛ حفظ 
و  فرهنگی  میراث  اداره  وظیفه  فقط  بناها  این  نگهداری  و 

گردشگری نیست بلکه مردم هم در این امر مسئول هستند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

بویراحمد

 رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
کهگیلویه و بویراحمد :

وضعیت بیماری کرونا در بویراحمد 
از قرمز هم عبور کرد

بویراحمد  و  کهگیلویه  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
شیوع  لحاظ  به  بویراحمد  شهرستان  وضعیت  گفت: 
ویروس کرونا از وضعیت قرمز هم عبور کرده و در 

صورت ادامه این روند، شرایط بحرانی تر می شود.
پرویز یزدان پناه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار 
بویراحمد  شهرستان  از  شده  ارسال  نمونه های  داشت:  
درصد   ۱۰۰ یاسوج،  مولکولی  و  سلولی  آزمایشگاه  به 

مثبت بوده اند.
از  عده ای  بی تفاوتی  و  انگاری  داشت: سهل  ابراز  وی 
افراد در جامعه و رعایت نکردن پروتکل های بهداشتی 

توسط آن ها عامل ایجاد وضعیت کنونی بوده است.

فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی ارتش گفت: پروژه این بیمارستان 
داشته  پیشرفت  درصد   ۹۰ تا  و  است  نهایی  فاز  در  تختخوابی   ۱۲۴
است، در حال حاضر در مرحله تجهیز بیمارستان هستیم و به زودی 

به بهره برداری می رسد.
به گزارش ایسنا به نقل ز روابط عمومی ارتش، ناخدا یکم تذکر در 
بیمارستان در حال ساخت ارتش در شهرستان بندرعباس،  خصوص 
نهایی  فاز  در  تختخوابی   ۱۲۴ بیمارستان  این  پروژه  کرد:  تصریح 

در  حاضر  حال  در  است،  داشته  پیشرفت  درصد   ۹۰ تا  و  است 
مرحله تجهیز بیمارستان هستیم که ان شاءالله تا پایان سال جاری با 
 مساعدت وزارت بهداشت در تأمین تجهیزات، به مرحله بهره برداری 

می رسد.
فرمانده منطقه یکم نداجا در پایان ابراز کرد: سلامتی و تندرستی مردم 
عزیز را می خواهیم و امیدواریم که بتوانیم در مقابله با شیوع بیماری 

کرونا اقدامات مؤثری انجام داده و بیماری را شکست دهیم.

 بیمارستان ۱۲۴ تختخوابی نیروی دریایی ارتش در بندرعباس
 به زودی به بهره برداری می رسد


